

## 【一-1】學校派員參加縣市政府舉辦的相關防災研習活動

### 1. 校長參加教育局辦理臺南市 102 年度防災教育與永續經營研習-溪北區(校長) (102 年 4 月 26 日)

The screenshot shows a web page from the e-learning system of the Tainan City Government. The URL is <http://e-learning.tn.edu.tw/User/CourseDetail.aspx?OCID=139359>. The page displays information about a seminar titled '臺南市102年度防災教育與永續經營研習-溪北區(校長)'. It includes details like the organizer (Tainan City Government), type (Education Policy), duration (3 hours), and contact person (Li Xiu-kun). The course content outline is provided in Chinese. A yellow box highlights the '注意事項' (Notes) section. Below this, a table lists registered participants (报名之学员名单), showing names, units, and roles. Two entries are highlighted with a red box: '連仲西' (Lian Chung-wei) and '學甲國小' (Xuejia Primary School). The entire screenshot is framed by a thick black border.

### 2. 學務主任參加教育局辦理 102 年度校園防災學校主任防災教育研習 (102 年 7 月 1 日)

The screenshot shows a web page from the e-learning system of the Tainan City Government. The URL is <http://e-learning.tn.edu.tw/User/UserPassPort.aspx>. The page displays a list of training records for Lin Shih-ying. It includes columns for name, unit, course name, category, start date, end date, duration, and remarks. One record is highlighted with a red box: '102年度校園防災學校主任防災教育研習(溪北區)' (Duration: 4 days, Start Date: 7/1/102, End Date: 7/4/102). The entire screenshot is framed by a thick black border.

### 3. 總務主任參加教育局辦理臺南市 102 年度國民中小學「防火管理人複訓」(102 年 6 月 4 日)

學習議照系統 - Windows Internet Explorer 是由下列提供: Yahoo!奇摩

檔案(F) | 編輯(E) | 檢視(V) | 我的最愛(A) | 工具(I) | 說明(H) | ★ 我的最愛 | 建議的網站 | 自訂連結 | Yahoo!奇摩電子郵件 | 取得更多附加元件 | 學習議照系統

方啟丞今年研習紀錄 共35筆

次序	姓名	服務學校	進修研習名稱	類別	研習日期	研習時數	承辦單位	文號(研習代號)	備註
21	方啟丞	學甲國小	學甲國小101學年度第二次教師專業社群研習	其他	102/5/8	3	學甲國小	學教字第101020012號(140263)	
22	方啟丞	學甲國小	加強導師反毒知能研習	教育政策	102/5/15	2	學甲國小	102.02.21臺南市教中(一)字第1020159466號(140785)	
23	方啟丞	學甲國小	教育部102年度交通安全教學教育評鑑觀摩會	其他	102/5/21	4	七股國小	七股小教學1020000103 (140576)	
24	方啟丞	學甲國小	學甲國小101學年度第二學期第三次教師專業社群研習	其他	102/5/22	3	學甲國小	學教字第101020014號(140938)	
25	方啟丞	學甲國小	101學年度財產管理實務研習	行政業務	102/5/23	4	柳營國小	教育局公告 35171 號(140090)	
26	方啟丞	學甲國小	101學年度下學期分區到校諮詢服務特色分享-本園語言領域場次	國小國語文輔導團	102/5/29	3	賢北國小	(140575)	
27	方啟丞	學甲國小	臺南市102年度國民中小學「防火管理人複訓(第一梯次)」	行政業務	102/6/4	8	長安國小	(140754)	
28	方啟丞	學甲國小	學甲國小101學年度第二學期學習共同體研習	其他	102/6/5	3	學甲國小	學教字第101020016號(141391)	
29	方啟丞	學甲國小	學甲國小101學年度教師專業社群第四次研習	其他	102/6/19	3	學甲國小	學教字第101020018號(141773)	
30	方啟丞	學甲國小	學甲國小101學年度教師專業社群成果分享研習	其他	102/6/26	3	學甲國小	學教字第101020019號(141978)	
【本頁小計】 1 週又 2 小時 (本頁合計時)									
【研習總計】 3 週又 23 小時 (研習總計時)									

完成

開始 | 日地震避難指標 | 臺南市教育局資 | Yahoo!奇摩 - 首頁 | 臺南市教育局資 | 成果系佐證資料 | 防災研習.doc | 學習議照系統 | 上午 08:53 | 網際網路 | 100% |